
Protokół Nr XLVI/23 

 

z obrad XLVI sesji Rady Miasta Siemiatycze, 

która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta 

w dniu 15 marca 2023 roku 

 

Obrady XLVI sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 13:00 zakończyły 

zaś o godzinie 14:00.  

 

W obradach XLVI sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 13, według załączonej do 

protokołu listy obecności (Załącznik Nr 1). 

Radni obecni na XLVI sesji: 

1. Marek Bogucki 

2. Melania Grygoruk 

3. Tomasz Jakowiuk 

4. Antoni Kosieradzki 

5. Jerzy Korowicki 
6. Igor Mironkiewicz 

7. Katarzyna Nayda 

8. Paweł Onieszczuk 

9. Jerzy Roszczenko 

10. Łukasz Rybałtowski 

11. Igor Śnieżko 

12. Marcin Usakiewicz 

13. Agnieszka Monika Zalewska 

 

Radni nieobecni na XLVI sesji: 
1. Melania Grygoruk 

2. Katarzyna Jarocka 

 

Do punktu 1 - otwarcie obrad. 

Obrady XLVI sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 8 lutego 2023 r. otworzyła 

Przewodnicząca Rady Miasta – Agnieszka Zalewska. Przewodnicząca na wstępie powitała 

wszystkich obecnych na XLVI sesji Rady Miasta. Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 13 

radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Przewodnicząca Rady dodała, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, nagrania udostępniane są w Biuletynie Informacji 

Publicznej oraz na stronie internetowej Urzędu Miasta Siemiatycze.  

 

Do punktu 2 – przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na sesję. Dodała, że sesja będzie prowadzona zgodnie z przesłanym porządkiem obrad. 

 

1) otwarcie obrad; 

2) przedstawienie porządku obrad; 

3) przyjęcie protokołu z obrad XLV sesji Rady Miasta; 

4) wręczenie zaświadczenia o wyborze i ślubowanie radnego; 



5) sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami; 

6) podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków; 

7) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Siemiatycze w 2023 roku”; 

8) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 r.; 

9) podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Siemiatycze na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2023-2036; 

10) podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Siemiatycze na 

2023 r.; 

11) przedstawienie sprawozdania z "Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla miasta Siemiatycze na lata 2021-2025" za rok 

2022; 

12) przedstawienie "Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2022 

rok oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją w/w zadań na rok 2023. 

13) wolne wnioski; 

14) zakończenie obrad. 

 

 

Do punktu 3 – przyjęcie protokołu z obrad  XLV sesji Rady Miasta. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z XLV sesji Rady Miasta wyłożone są na 

stoliku protokolanta i jeżeli do końca obrad nie wpłynął do nich uwagi uzna się je za przyjęte.  

Do punktu 4 – wręczenie zaświadczenie o wyborze i ślubowanie radnego. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że w związku ze śmiercią radnego Witolda Berskiego 

zarządzone zostały w okręgu nr 12 wybory uzupełniające, które odbyły się 5 marca br. W 

wyniku przeprowadzonych wyborów radnym Rady Miasta Siemiatycze został Pan 

Przemysław Chraniuk. Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Miejskiej Komisji 

Wyborczej o wręczenie zaświadczenia potwierdzającego wybór. 

Następnie nastąpiło ślubowanie radnego, Przewodnicząca Rady odczytała Rotę ślubowania a 

nowo wybrany radny Przemysław Chraniuk wypowiedział słowo „ślubuję” oraz „Tak mi 

dopomóż Bóg”. 

Przewodnicząca Rady złożyła gratulacje radnemu Przemysławowi Chraniuk oraz życzyła 

dobrej współpracy z Radą Miasta i zadowolenia z pracy dla dobra mieszkańców i całego 

miasta.  

Radny Przemysław Chraniuk podziękował mieszkańcom okręgu nr 12, którzy obdarzyli go 

zaufaniem, zadeklarował rzetelną uczciwą pracę jako radnego. Radny dodał, że będzie 

przekazywał otrzymywaną dietę na cele charytatywne. Radny powiedział, ze wszystkim 

przyświeca wspólny cel, cel rozwoju miasta oraz dobro mieszkańców. Podziękował za 

serdeczne przywitanie. 

Do punktu 5 - sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 



Burmistrz przedstawił sprawozdanie. Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady odczytała opinię Związków Zawodowych na temat podejmowanych 

uchwał, z której wynika że NSZZ Solidarność uwag nie wnosi uwag.  

Do punktu 6 - podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji omówił Pani Kierownik Krzysztof 

Leszczyński. Przewodnicząca  zapytała czy radni zgłaszają jeszcze jakieś pytania? 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zasad i trybu 

udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali 

czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego 

przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania nieobecna 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 



15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVI/301/22 –Załącznik Nr 3 

 

Do punktu 7 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Siemiatycze w 

2023 roku”. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji omówił Pani Kierownik Krzysztof 

Leszczyński. Przewodnicząca  zapytała czy radni zgłaszają jeszcze jakieś pytania? 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Miasta Siemiatycze w 2023 roku”, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby 

zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 

odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania nieobecna 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 



13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVI/302/22 –Załącznik Nr 4 

 

Do punktu 8 - podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 r. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o omówienie uchwały. 

 

Pani Skarbnik powiedziała, że zmniejszamy przychody o kwotę 292 606 zł z tytułu 

niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym wynikających z rozliczenia 

dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami 

wykonywania budżetu. Łączna kwota przychodu na rok bieżący to kwota 1 704 514 zł. 

Zwiększamy rozchody budżetu o kwotę 151 051,69 zł z tytułu spłaty kredytu w rachunku 

bieżącym. Łączne rozchody budżetu zaplanowane na rok bieżący wynoszą 1 151 051,69 zł. O 

kwotę 951 136,10 zł zwiększamy dochody w pozycjach: 

- o kwotę 100 000 zł zwiększamy planowane dochody z tytułu najmu i dzierżawy, 

- o kwotę 84,41 zł po stronie dochodów i wydatków z tytułu otrzymanych od Wojewody 

Podlaskiego środków przewidzianych ustawą o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z 

nadaniem numeru PESEL.  

- o kwotę 51 051,69 zł zwiększamy planowane dochody z tytułu podatku rolnego od osób 

fizycznych, 

- o kwotę 800 000 zwiększamy dochody i wydatki na wkład własny do inwestycji pn. 

„Poprawa efektywności oczyszczalni ścieków w Siemiatyczach poprzez budowę budynku 

technicznego wraz z wymianą i remontem urządzeń w budynku krat”, kwota została 

zwiększona po przeprowadzonym przetargu 

Zmniejszenia po stronie dochodów i wydatków: 

- o kwotę 4211 zł – zmniejszenie subwencji oświatowej ogólnej, 

- o kwotę 30 779 zł – zmniejszenie dotacji celowej w zadaniach własnych z przeznaczeniem 

na realizację rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” zgodnie z decyzją Wojewody 

Podlaskiego, 

Zmniejszenia po stronie wydatków planowanych i wykonanych o kwotę 303 000 zł – jest to 

zmiana klasyfikacji budżetowej wykupu gruntów w związku z postępowaniem 

poscaleniowym „Dębitka i inne”. 

O kwotę 292 606 zł zwiększamy plan wydatków na przeciwdziałanie narkomanii i 

alkoholizmowi jest to kwota niewykorzystanych wydatków 2022 roku. 

W związku ze zmianą zadania inwestycyjnego odnośnie oczyszczalni zmienia się załącznik 

inwestycyjny . Wprowadzona została kwota po ogłoszonym przetargu i wyłonieniu 

wykonawcy, tym samym plan dochodów budżetowych po dokonanych zmianach wynosi 

74 855 439,98 zł, w tym dochodów bieżących 59 678 939,98 zł i dochodów majątkowych 

15 176 500 zł. Plan wydatków budżetowych ogółem 75 408 902,29 zł w tym wydatków 

bieżących 59 266 902,29 zł oraz wydatków majątkowych 16 142 000 zł. § 5uchwały 



budżetowej będzie miał brzmienie „ustala się deficyt budżetowy w wysokości 553 462,31 zł, 

który zostanie pokryty przychodami wynikającymi z rozliczenia środków unijnych w kwocie 

411 908 zł oraz przychodami z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku 

bieżącym budżetu w kwocie 141 554,31 zł. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta na 2023 r., Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są 

„za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na 

tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „wstrzymał się” 

3 Grygoruk Melania nieobecna 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

1 „wstrzymał się” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVI/303/22 –Załącznik Nr 5 

 



 

 

Do punktu 9 – podjęcie uchwały podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Siemiatycze na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2036. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o omówienie uchwały.  

 Pani Skarbnik powiedziała, że zmiana w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczy trzech 

zagadnień, urealnienia dochodów i wydatków 2022 roku, w zakresie roku 2023 roku 

Wieloletnia Prognoza została dostosowana do zapisów budżetu podjętych przed chwilą, w 

zakresie przedsięwzięć została zmieniona pozycja inwestycji dotyczącej oczyszczalni (zostały 

urealnione kwoty po przetargu). Zostały też zmienione załączniki przedsięwzięć i zostały 

zawarte objaśnienia do wprowadzonych zmian i wykonanych dochodów i wydatków roku 

ubiegłego. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Siemiatycze na lata 2023-2026 wraz z prognozą 

kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2036, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych 

aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 

odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „wstrzymał się” 

3 Grygoruk Melania nieobecna 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 



14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

1 „wstrzymał się” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVI/304/22 –Załącznik Nr 6 

 

Do punktu 10 – podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Siemiatycze na 2023 rok. 

 

Przewodnicząca rady poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie 

planu pracy Komisji. Plan pracy stanowi załącznik do uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Siemiatycze na 2023 rok, Przewodnicząca Rady poprosiła 

radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez 

wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania nieobecna 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 



13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVI/305/22 –Załącznik Nr 7 

Do punktu 11 – przedstawienie sprawozdania z programu przeciwdziałania przemocy w 

rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla miasta Siemiatycze na lata 2021 – 

2025 za rok 2022.  

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, ze sprawozdanie na Komisji przedstawiła Pani Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

 

Do punktu 12 – przedstawienie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania 

rodziny za 2022 rok oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją wyżej 

wymienionych zadań na rok 2023. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, ze sprawozdanie na Komisji przedstawiła Pani Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

 

Do punktu 13 – wolne wnioski. 

 

W wolnych wnioskach głos zabrali: 

 

- Radny Jerzy Korowicki powiedział, że radny Przemek siedzi obok niego jak wcześniej 

radny Berski, dodał, że chciał go serdecznie przywitać i zapewnić że jest to uczciwy człowiek 

i na pewno będzie dobrze współpracował z radnymi. 

- Radny Przemysław Chraniuk podziękował za słowa uznania. 

- Radny Marcin Usakiewicz zwrócił się z prośbą o wymianę ogrodzenia z siatki przy 

Przedszkolu Nr 1. Dodał, ze były przeprowadzone rozmowy z radnymi i z rodzicami którzy 

chętnie włączą się prace przy wymianie tego ogrodzenia. 

- Burmistrz powiedział, że to dobry pomysł żeby wspólnie razem zrobić to ogrodzenie przy 

Przedszkolu Nr 1. Dodał, że koszt materiałów wyniesie ok. 10 tys. zł a robociznę pod okiem 

Pana Andrzeja z MOSiR jesteśmy w stanie zrobić sami.  

- Radny Tomasz Jakowiuk zwrócił się z prośbą o wyrównanie drogi za Hurtownia Artykułów 

Przemysłowo – Budowlanych Pana Sapieżko oraz tej drogi o której mówiła wcześniej radna 

Katarzyna Jarocka. Radny zapytał też czy w najbliższym czasie planowane jest 

doprowadzenie przynajmniej wody na przedłużeniu ulicy Ogrodowej. 

Radny poruszył również temat hejtu w czasie wyborów uzupełniających, powiedział że nie 

zgadza się na takie zachowania. Dodał, ze jest demokracja i każdy może kandydować i 

podejmować być może lepsze decyzje, chociaż decyzje podejmowane przez Radę są dobre, 

miasto się rozwija i jest zauważane przez Prezydentów większych miast. 

Radny poruszył też sprawę budynku po byłym kinie, powiedział że jest w kontakcie z 

właścicielem tego budynku, który deklarował, że pozwolenie na rozbiórkę leży w Starostwie 

już od jakiegoś czasu.  



 

- Burmistrz odpowiedział, że drogi gruntowe będą wyrównywane jak tylko pogoda na to 

pozwoli. Jeśli chodzi o doprowadzenie wody na ulicę Ogrodową to nie są tam jeszcze 

uregulowane sprawy własności działek pod media.  

Burmistrz dodał, że również nie zgadza się z hejtem szczególnie osób które chowają się za 

monitorem i piszą różne rzeczy.  

Burmistrz powiedział, że na sesji są obecni radni powiatowi, którzy mogliby na sesji Rady 

Powiatu zapytać o takie rzeczy jak rozbiórka kina, dlaczego Urząd Miasta i jednostki nie 

otrzymują stażystów, dlaczego wszystkie decyzje leżą do końca lub są przetrzymywane. 

- Radny Jerzy Korowicki zwrócił się z prośbą o zwrócenie uwagi na parking przy Kmicicu, 

który jest bardzo zaśmiecony, podobnie jak las przy Kmicicu. Radny zwrócił się z prośbą o 

posprzątanie tego terenu oraz przystanków miejskiej komunikacji.  

- Zastępca Burmistrza odpowiedział, ze jeśli chodzi o parking przy Kmicicu to zostanie ta 

sprawa przekazana do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Jeśli chodzi o 

przystanki to w okresie wiosennym prace porządkowe w zakresie naprawy ławek czy 

przystanków będą prowadzone. 

-Radny Przemysław Chraniuk odniósł się do słów radnego Tomasza Jakowiuka na temat 

hejtu, powiedział, że również odcina się od hejtu. Dodał, że kampania ma swoje prawa ale też 

granice i nie bierze odpowiedzialności za wpisy innych osób i nie utożsamia się z nimi. 

Radny dodał, że odpowiada tylko za swoje wpisy i czasie kampanii nikogo nie obraził. 

- Radny Jerzy Korowicki dodał, że powinniśmy zaprosić te osoby ukrywające się za 

monitorem na sesję Rady Miasta. 

- Radny Tomasz Jakowiuk stwierdził, że na pewno nikt nie przyjdzie. 

- Radny Przemysław Chraniuk powiedział, że można merytorycznie i konstruktywnie 

krytykować ale ważna jakich słów się używa, ważne też jakie sprawy są poruszane czy wręcz 

wyciągane. Radny dodał, że w czasie kampanii hejt dotkną zarówno jego jak i jego rodzinę.  

- Radny Igor Mironkiewicz  poruszył temat ulicy Słowiczyńskiej, powiedział, że sprawa 

studzienek była już zgłaszana przez radnego Jerzego Korowickiego powiedział, ze podobna 

sytuacja była w jego miejscu pracy i sprawa została załatwiona w ramach gwarancji.  

- Zastępca Burmistrza powiedział, ze sprawa jest poruszana już od kilku miesięcy i została 

zgłoszona do Powiatowego Zarządu Dróg i mamy obietnicę, że wszystkie elementy zostaną 

naprawione w ramach gwarancji. 

- Radny Tomasz Jakowiuk zapytał o to jaka jest gwarancja na tą drogę? 

- Zastępca Burmistrza odpowiedział, że nie pamięta jak to wygląda w tym przypadku, ale w 

granicach 3-5 lat. 

- Wiceprzewodniczący Rady odniósł się do hejtu, powiedział, ze hejt jest, był i będzie w 

internecie ale cieszy się że Panowie radni się od niego odcinają. Dodał, że można się tylko 

temu przeciwstawić i powiedzieć że są to bzdury i nie wiadomo po co nakręcana jest spirala 

nienawiści. Wiceprzewodniczący powiedział, że przyjdzie jeszcze czas na podsumowania co 

zrobił Burmistrz i Rada. Dodał, ze był dzisiaj w Urzędzie i taka fajna prezentacja na 

telewizorach leci i stwierdził, że czasami wystarczy jeden obraz więcej jest warty niż tysiąc 

słów. Wiceprzewodniczący dodał, ze to wszystko nie zrobiło się samo, ktoś musiał nad tym 

popracować.  

Wiceprzewodniczący poruszył jeszcze temat monitoringu, powiedział, że pamięta jak tym 

zajmowała się Komisja Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego, jak było 

konsultowane z Komendą Policji gdzie te kamery umieścić i dzisiaj korzystając z obecności 

Komendanta Policji zwrócił się z zapytaniem czy Komenda ma pomysł gdzie jeszcze takie 

kamery warto umieścić. Poprosił o przeanalizowanie czy są w mieście miejsca gdzie taki 

monitoring byłby potrzebny i może wówczas Starosta przychylniej popatrzy i udzieli zgodę 



na rozmieszczenie kamer. Wiceprzewodniczący zwrócił się do radnych powiatowych z prośbą 

o zgłoszenie tej sprawy na sesji Rady Powiatu. 

- Radny Powiatowy powiedział, że w prawdzie nie jest upoważniony do zabierania głosu w 

tej sprawie ale może zagwarantować że poruszone sprawy zostaną przekazane. Dodał, że 

sprawa studzienek na ulicy Słowiczyńskiej była już poruszana na sesji rady Powiatu i 

Starostwo czeka na decyzję wykonawcy. Starostwo również uważa że naprawy powinny być 

wykonane przez wykonawcę w ramach gwarancji.  

- Wiceprzewodniczący rady powiedział, że naprawa studzienek to nie jest jakaś duża 

skomplikowana budowla, ze trzeba to robić 2 lata. Rada porusz ten temat ponieważ Miasto 

wyłożyło niemałe środki, niespełna 2mln zł i niech ta ulica wygląda jakby kosztowała 

miliony.  

- Radny powiatowy powiedział, że Starostwo samo nie wykonuje napraw na ulicy 

Słowiczyńskiej  tylko zrobi to wykonawca więc trzeba poczekać. 

- Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że trzeba wykonawcę szybciej zmobilizować. 

- Radny Onieszczuk  odniósł się do monitoringu, powiedział, że jest zwolennikiem ochrony 

prywatności i trzeba uważać żeby nie przekroczyć granicy, bezpieczeństwo jest ważne ale nie 

może to wyglądać jak w Chinach pełna inwigilacja mieszkańców. 

- Burmistrz odpowiedział, że do Chin to nam jeszcze daleko, tam każdy mieszkaniec jest 

rozpoznawany przez kamery i punktowany. Burmistrz dodał, ze chciałby wszystkich 

uspokoić, ponieważ monitoring wydawany jest na zlecenie organów które są do tego 

upoważnione, nikt nie siedzi nie ogląda sobie. Do tej pory wydawany był dla dwóch organów: 

straży granicznej i policji, które po otrzymaniu zawiadomienia prosi o dostęp do monitoringu 

z danego dnia i godziny. Burmistrz zapewnił, że nikt nie siedzi i nie ogląda tego monitoringu 

jak telewizji.  

 

Do punktu 14 - zakończenie obrad.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Rady Miasta w dniu 15 marca 2023 r. 

Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 14:00. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Miasta 

 

Monika Mazur       Agnieszka Zalewska 


